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Plats och tid Hos Stefan Dalevi, Märsta 1 kl. 18.30-21.30

Beslutande Se till protokollet bifogad närvarolista

Övriga deltagare Anna Fröberg, ekonomiassistent, Elionor Noren, kyrkogärdschef, Maria Sohlberg,
HR-specialist, Björn Henningsson, revisor, samt Gunilla Svensson, sekreterare.

Utses att justera Maria Gudmundsson

Justeringens
Plats och tid

Ordförande Sof a We:sterdahl

Justerande

ANSLAG/BEVIS
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Organ Kyrkorädet
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Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 890
Inledning och upprop

Ordföranden förklarade mötet öppnat och kyrkoherden inledde med
att läsa en text.

Upprop förrättades.

K$ 91
Val av justerare

Kyrkorädet beslutade

att utse Maria Gudmundsson att justera dagens protokoll.

Kr892
Godkännande av dagordning

Kyrkorädet beslutade

att godkänna dagordningen.

Utdragsbestyrkanderare
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Kr 8 93

Begravningsverksamhetens rapport

Elionor Noren rapporterade att:

.ny begravningsavgift har meddelats av Kammarkollegiet för är 2023.
Avgiften sänks till 25,8 öre.
ett mindre covidutbrott har drabbat personalen pä
kyrkogärdsförvaltningen.
detär inte klart med förlängning för nuvarande begravningsombudet Bo
Wennström. Eleonor Noren ska kontakta kommunen och fräga varför
det dröjer.
det har varit ovanligt mänga jordbegravningar under hösten.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Elionor Noren för rapporten.

Kr 8 94
Information: Renovering av Ljusets kapell

Elionor Noren informerade om att bergvärmen nu är inkopplad. I samband
med det arbetet räkade vattenledningarna till kyrkogärden att grävas av
eftersom det inte finns ritningar pä befintlig rördragning.

För närvarande häller Marie Rädesson, Historiemäleriet, pä att rengöra
väggarna i kapellsalen. Alla arbeten rullar pä som de ska och Eleonor
berättade att samarbetet med Linnes, som häller i byggledningen, fungerar
utmärkt.

Borgerliga begravningsgudstjänster hälls nu pä Kristinehamns Conference
Center i större utsträckning än tidigare.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Elionor Noren för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr $ 95 Dnr. P.2020.275
KrAu$62
Arbetsordning för kyrkorädet och dess utskott, revidering

Förslag till revidering av kyrkorädets arbetsordning, avseende avsnitt som
berör de förvaltade stiftelserna, presenterades av Anna Fröberg och Gunilla
Svensson.

Kyrkorädet beslutade

att fastställa förslaget till arbetsordning med de föreslagna ändringar som

gäller de förvaltade stiftelserna.

Kr 8 96 Dnr. P.2022.92
Kr Au 8 63

Dokumenthanteringsplan

Gunilla Svensson och Anna Fröberg presenterade ett förslag till
dokumenthanteringsplan. Svenska kyrkan Iyder under tvä regelverk vad
gäller arkiv- och dokumenthantering, dels det inomkyrkliga regelverket som
utgär frän Kyrkoordningen och Svenska kyrkans bestämmelser (SvKB), dels
den statliga verksamheten som utgär frän Arkivlag och de föreskrifter som
statens arkivmyndighet Riksarkivet beslutar om (RA-FS och RA-MS).
Enligt regelverket ska det finnas en dokumenthanteringsplan.

Kyrkorädet beslutade

att fastställa förslaget till dokumenthanteringsplan.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 97
Kr Au 8 64
Firmatecknare för pastoratet

Föreligger förslag frän kyrkoförvaltningen om firmatecknare för pastoratet
2023-01-01 - 2023-12-31.

Kyrkorädet beslutade

att Kristinehamns pastorats firma tecknas av

Ordföranden i kyrkorädet Sofia Westerdahl
Kyrkoherde Stefan Dalevi
Kyrkogärdschef Elionor Noren
HR-speecialist Maria Sohlberg
Ekonomiassistent Anna Fröberg
Fastighetsansvarig Jan Östby

Tvä i förening varav en mäste vara Sofia Westerdahl, Stefan Dalevi eller
Elionor Noren.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 98
Kr Au 8 65
Firmatecknare för de förvaltade stiftelserna

Anna Fröberg redogjorde för förslaget om tecknande av samtliga stiftelsers
firma som förvaltas av Kristinehamns pastorat under perioden 2023-01-01 -
2023-12-31.

De aktuella stiftelserna är:
- CJ Anderssons Stiftelse für gamla medellösa byggnadsarbetare i
Kristinehamn, org. nr. 873 600 - 2323
- CJ Anderssons Stiftelse för medellösa i Ölme, org. nr. 873 600 - 1440
- Stiftelsen Vidar och Stellan Mellqvists fond, org. nr. 802 424 - 5907
- Stiftelsen Olov och Ruth Anderssons fond, org. nr. 802 425 -2176

Kyrkorädet beslutade

att de förvaltade stiftelsernas firma tecknas av

Stiftelsestyrelsens ordförande Bo Arvidsson
Stiftelsestyrelsens vice ordförande Inga-Lill Röhr
Kyrkorädets ordförande Sofia Westerdahl
Kyrkoherde Stefan Dalevi
Ekonomiassistent Anna Fröberg
HR-specialist Maria Sohlberg

Tvä i förening varav en mäste vara Bo Arvidsson, Inga-Lill Röhr eller
Stefan Dalevi.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 99 Dnr. P.2022.94
Kr Au $ 66
Beslutsattestanter med ersättare och kontrollattestanter 2023

Anna Fröberg redogjorde för förslaget till attestantlistan.

Kyrkorädet beslutade

att fastställa förslaget till beslutsattestanter med ersättare och
kontrollattestanter 2023.

Kr 8 100 Dnr P.2022.109
Kr Au $ 67
Sammanträdesplan 2023

Föreligger förslag till sammanträdesplan för 2023.

Kyrkorädet beslutade

att fastställa sammanträdesplanen för 2023, med tillägget att datumet för
fastighetsutskottets heldag i maj ska ändras i samräd med
fastighetsutskottets ordförande. Därutöver inväntas besked frän Rudskoga
församlingsräd om datum för sammanträdet i mars stämmer.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr 8 101
Kr Au$ 68
Kr Au $ 54
Pastoratets framtida struktur

Stefan informerade om att han varit i kontakt med stiftet för att utreda
möjligheten att Kristinehamns pastorat blir en församling. Det första steget
ärisä fall att i en skrivelse till stiftsstyrelsen informera om att pastoratet
avser att utreda möjligheten att bli en församling.

Dä startar en process där stiftet upprättar en tidsplan för en utredning inför
ett eventuellt beslut om indelningsändring.

Frägan har behandlats i ledningsgruppen. Ledningsgruppen ser gärna att
Kristinehamns pastorat är en församling den 1 januari 2025.

Kyrkorädet beslutade

att i en skrivelse till stiftsstyrelsen informera om att pastoratet avser att
päbörja en utredning om indelningsändring.

Justerare Utdragsbestyrkande

SU)
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K$ 102
Kr Au $ 73

(13)

Förlängning av avtal med PWC och auktoriserad revisor 2023-2026

Kyrkofullmäktige fattade 221108 $ 32 beslut om att upphandling av
auktoriserad revisor för 2023-2026 ska göras inför att nuvarande avtal löper
ut 2023-06-30.

Det har dock visat sig att det redan 2023-01-01 behöver finnas en utsedd
auktoriserad revisor för 2023-2026.

Arbetsutskottet har vid sitt sammanträde den 15 november beslutat föreslä
kyrkorädet besluta föreslä kyrkofullmäktige att förlänga nuvarande avtal
med PWC och utse auktoriserad revisor Elin Koch pä ytterligare 1 är, d.v.s.
för hela 2023.

Vidare beslutade arbetsutskottet föreslä kyrkofullmäktige att ett extra
kyrkofullmäktige hälls innan jul för att kunna fatta beslut om att förlänga
nuvarande avtal och utse auktoriserad revisor.

Beslut om ett extra kyrkofullmäktigesammanträde har fattats av
kyrkofullmäktiges presidium. Sammanträdet hälls den 14 december 2022.

Kyrkorädet beslutade föreslä kyrkofullmäktige

att förlänga nuvarande avtal med PWC och utse auktoriserad revisor Elin
Koch pä ytterligare 1 är, d.v.s. för hela 2023.

Paragrafen förklarades omedelbart justerad:

föranden Justerare

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr $ 103

Kr$72
Ledambot i styrelsen för förskolan Prästkragen

Valberedningens vice ordförande Inga-Lill Röhr redogjorde för ärendet.
Kyrkorädet utsäg den 11 oktober 2022 Ann Katrin Andrews Johansson till
ny ledamot fr.o.m. 1 januari 2023.

Ann Katrin Andrews Johansson har efter kyrkorädets beslut fätt andra
kommunala uppdrag som inte är förenliga med uppdraget som ledamot i
styrelsen för förskolan Prästkragen.

Valberedningen föreslär därför att Snezana Rosengren utses till ny ledamot
fr.o.m. den 1 januari 2023. Snezana Rosengren är ännu itne medlem i
Svenska kyrkan men avser att ansöka om medlemskap. Hon kommer ocksä
att ändra sin folkbokföringsadress till bostaden i Kristinehamn.

Kyrkorädet beslutade

att bifalla valberedningens förslag.

Kr 8 104

Fastighetsutskottets rapport

Frän fastighetsutskottet rapporterade Stig Axelsson att det för närvarande
inte finns nägot att rapportera, eftersom veckans sammanträde med
fastighetsutskottet blivit inställt p.g.a. sjukdom.

Kyrkorädet beslutade

att invänta en rapport vid nästa sammanträde.

Justerare Utdragsbestyrkande



Svenska kyrkan SAMMANTRADESPROTOKOLL
KRISTINEHAMN

Sammanträdesdatum Sida

Kristinehamns Pastorat
Kyrkorädet

2022-12-08 11(15)

Kr 8 105
Personalutskottets rapport

Maria Sohlberg rapporterade om följande frän personalutskottet att:
att under vintern kommer Rickard Muge, som är anställd pi KFUM

Kristinehamn gä in 20% inom ungdomsverksamheten, där även Joel
Holmgvist kommer att arbeta 20% under vintern och vären. Dessutom
arbetar Susanne Hjerpe 5-10 % under vintern och vären inom ungdoms-
verksamheten.

Denna lösning fungerar under en kortare tid och tanken är att en ny
Rekryteringsrunda, för att finna en efterträdare till Pontus Calais,
kommer att genomföras vären 2023.

att Linnea Kihlström kommer gä i pension vid ärsskiftet 2022/2023. Efter
samtal med Equmeniakyrkan konstateras att i nuläget kommer pastoratet
inte ha för avsikt att fortsätta samarbetet med Equmeniakyrkan efter att
Linnea har gätt i pension. Detta främst p.g.a. att Equmeniakyrkan vill
förändra inriktningen pä arbetet. Dessutom vill de att pastoratet ska öka
sitt ekonomiska ätagande för att finansiera tjänsten.

Pastoratet kommer i stället att omfördela befintliga personalresurser i ett
första skede. Sedan ska verksamhetsansvarig Johanna Larsson se
över hur arbetet ska bedrivas pä längre sikt.

att komministerMalin Lindgren som är tjänstledig sedan 1 september har
valt att lämna in sin uppsägning. Hon trivs bra pä den tjänst hon prövar i
Arvika pastorat. Dä Malin under läng tid varit sjukskriven i varierande
grad väljer pastoratet i nuläget att inte gä ut och söka efter en
efterträdare till henne.

att det regemente som är under uppbyggnad i Kristinehamn har meddelat
att man vill ha tillgäng till en regementspräst pä 50%. Detta kommer bli
en gemensam rekrytering med Karlstads stift och regementet. Pastoratet
kommer att fä ett visst lönebidrag för denna tjänst frän Karlstads stift.
Dä de krav pä personen, som ska upprätthälla tjänsten, är mycket
specifika frän försvarsmaktens sida kommer en tillsvidareanställning att
utlysas. Tjänsten kommer vara 50% regementspräst och 50%
komminister i pastoratet.

att Tommy Persson anställts som ny kyrkvaktmästare efter Häkan
Grahn. Tommy Persson vikarierade pä tjänsten under förra vintern.
Därefter har han arbetat som säsongsanställd pä kyrkogärdssidan.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Maria Sohlberg för rapporten.

Justerare

u su)
Utdragsbestyrkande
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Kr $ 106

Rapport frän styrelsen för förskolan Prästkragen

Maria Gudmundsson rapporterade att

22 barn är inskrivna men att det snart kommer ytterligare ett barn.
- ekonomin är ok.

ettav badrummen äntligen renoverats av fastighetsägaren.
förskolan kommer att ha öppet under mellandagarna.

- behov av vikarie finns.
att kommunen planerar en tillsyn i vär enligt de rutiner som finns.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Maria Gudmundsson för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr $ 107

Församlingsrädens rapporter

Barbro Falken rapporterade frän Kristinehamns församlingsräd att man pä
mötena fortsätter följa bibelläsningsplanen för "En svensk-kyrklig
klassiker". Beslut om församlingskollekter har fattats och uppdraget att
köpa in en ny fiyttbar dopfunt har lämnats över till prästgruppen.
Församlingsrädet har utsett en ny kyrkvärd.

Helen Einarsson rapporterade frän Visnums församlingsräd att det varit
adventsgudstjänst pä första söndagen i advent, med medverkan av
barnkören och efterföljande kaffe i prästgärden. Det var även en
adventsgudstjänst i Björneborg. Gudstjänsterna hälls fr.o.m. nu i
prästgärden p.g.a. den rädande energisituationen. Julottan och trettondagens
gudstjänst kommer dock att hällas i kyrkan. Elias Tranefeldt ordnade med
en julmarknad vid missionshuset i Björneborg i slutet av november.

Margareta Wiklert rapporterade frän Visnums-Kils församlingsräd att det
varit en mycket fin julkonsert med mänga besökare i Visnums-Kils kyrka
och även ett välbesökt luciafirande.

Ingen fanns med frän Ölme församlingsräd men Sofia Westerdahl framförde
ett önskemäl att fä nägra rader nedskrivna i efterhand som kan biläggas
protokollet.

Agneta Eriksby hade lämnat in en skriftlig redogörelse frän Rudskoga
församlingsräd. I församlingsrädet har man diskuterat pastoratets framtid
och man har bjudit in äldre i församlingen till kaffe i kyrkan och dä passat
pä att dela ut julblommorna. De som inte kunde ta sig till kyrkan har fätt
hembesök. Församlingsrädet har sedan en tid tillbaka möten mellan de
ordinarie mötena för att planera olika aktiviteter vilket fungerar bra. Numera
är man ocksä tvä kyrkvärdar vid varje gudstjänst. Församlingsrädet framför
att man tycker att de gemensamma församlingsrädsmötena för Syd är bra.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporterna.

Justerare Utdragsbestyrkande



Svenskakyrkan SAMMANTRADESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum Sida

KRISTINEHAMN

Kristinehamns Pastorat 2022-12-08 14(15)
Kyrkorädet

Kr 8 108
Ekonomisk rapport

Anna Fröberg redogjorde för den ekonomiska rapporten t.o.m. november
och konstaterade att pastoratet i dagsläget har ett överskott pä 2,5 miljoner
kronor för november.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för den ekonomiska rapporten.

Kr $ 109
Kyrkoherdens rapport

Stefan Dalevi rapporterade att:

invigningen av A9 gick av stapeln i söndags. Stefan närvarade
tillsammans med representanter för stiftet.
En regementspräst kommer att anställas pä halvtid
Detärmycket som händer i pastoratet sä här i advents- och jultid med
mänga konserter som häller en hög musikalisk nivä.
Nya pastorsadjunkten Arvid Lundtoft börjar den 16 januari 2023.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Stefan Dalevi för rapporten

Kr 8110
Föregäende protokoll

Följande protokoll har skickats ut till kyrkorädet:
Kr 2201011, Kr 221025 och Kr Au 221115.

Kyrkorädet beslutade

att lägga föregäende protokoll till handlingarna.

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr$1ll
Övriga frägor

Inga övriga frägor hade anmälts.

K$112
Avslutning

Ordföranden förklarade mötet avslutat. Sofia Westerdahl passade pä att
tacka alla för set senaste äret.

Vice ordföranden Inga-Lill Röhr önskade Sofia en god jul frän alla
ledamöterna.

Justerare Utdragsbestyrkande


